

**REQUEST FOR PROPOSALS 19-004
ELECTRO-HYDRAULIC TOOLS**

The City of Miramichi requests proposals for the supply of one (1) electro-hydraulic spreader, one (1) electro-hydraulic cutter and one (1) electro-hydraulic ram as per our specifications.

Specifications are as outlined in the Request for Proposal document which must be obtained from the City Clerk's Office, 141 Henry Street, Miramichi, NB E1V 2N5 or by calling 506-623-2208.

Proposals must be received by the undersigned by **11:30 a.m., local time, April 18, 2019.**

The City reserves the right to accept or reject any or all proposals or accept any bid or portion thereof considered in their best interest.

Cathy Goguen
City Clerk

**APPEL D'OFFRES 19-004
OUTILS ÉLECTRO-HYDRAULIQUES**

La ville de Miramichi demande des propositions pour la fourniture d'un (1) écarteur électro-hydraulique, d'un (1) couteau électro-hydraulique et d'un (1) bélier électro-hydraulique, conformément à ses spécifications.

Les spécifications sont telles que décrites dans le document de demande de proposition disponible au bureau de la secrétaire municipale situé au 141, rue Henry, Miramichi (N.-B.) E1V 2N5 ou en appelant au 506-623-2208.

Les soumissions seront reçues par le soussigné jusqu'à **11h30, heure locale, le 18 avril 2019.**

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser toute soumission ou partie de celle-ci selon son meilleur intérêt.

Cathy Goguen
secrétaire municipale